
Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr IV/2024  

IV Sesja w dniu 24 czerwca 2024 Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024 o godz. 15:00,  

a zakończono o godz. 18:14 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Anna Adamczyk 

2. Grzegorz Berger 

3. Rafał Czarnuch 

4. Agnieszka Czerniak 

5. Maria Głos 

6. Grzegorz Kiełtyka 

7. Ireneusz Kokosiński 

8. Bogdan Kupczyk 

9. Monika Mazgaj 

10. Bogusław Noras 

11. Mariusz Prasak 

12. Bogdan Radoń 

13. Jerzy Trojnar 

14. Edward Urbańczyk 

15. Paweł Wanot 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2024, poz.609) otworzył IV Sesję Rady 

Miasta. 

 

Przewodniczący przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodniczący oznajmił, że obrady są prawomocne oraz 

transmitowane za pomocą programu eSesja.  

 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił wniosek o poszerzenie porządku 

obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przekazania petycji 

według właściwości jako punkt 12 posiedzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13)Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Porządek obrad został przyjęty wraz z wnioskiem radnego.  

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Miasta poinformował że, sprawozdanie w rozbudowanej formie znajduje 

 się w aplikacji esesja oraz przedstawił najważniejsze informacje o działaniach i sprawach 

podejmowanych od dnia rozpoczęcia pracy na stanowisku Burmistrza Miasta. 

 

Informacje obejmowały: 

• Pani Anna Wiaderny złożyła wniosek o wypowiedzenie za porozumieniem stron  

i pozostaje w okresie wypowiedzenia; 

• podjęcia działań mających na celu pozyskanie środków unijnych na inwestycje; 

• autopoprawki do projektu uchwały; 

• otwarcia basenu miejskiego; 

• działań reorganizacyjne w Urzędzie Miasta. Pierwsze dokonują się już w wydziale 

Podatków i Opłat Lokalnych oraz wydziale Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 

Środowiska; 

• wyburzenia ,,mieczy” na Pomniku Powstańców Śląskich. Przygotowujemy;  

• podpisania umowy na rozbiórkę i montaż nowego ogrodzenia wokół płyty boiska 

stadionu miejskiego; 

• demontażu sufitu podwieszonego na Basenie ORS Centrum; 

• programu na wakacje letnie dla dzieci i młodzieży;  

• wydania decyzji, dotyczącej stwierdzenia prawa użytkowania przez Polski Związek 

Działkowców nieruchomości w rejonie ul. Działkowców i Gajowej; 

• prac nad wykonaniem Pamiątkowego Obelisku Ks. Kontnego; 

• ponownego przetargu na wykonanie Oczyszczalni Ścieków;  

• przetargu na wykonanie remontu Miejskiego Ośrodka Kultury; 

• złożenia wniosku na zwiększenie dofinansowania w programie Maluch+ 

• budowy ulicy Spokojnej; 

• rozbudowy budynku przy ul Stadionowej; 

• unieważnienia postępowania w zw. z budową hali sportowej; 



• budowy przystanków autobusowych.  

 

Radny Paweł Wanot zadał pytanie o asfaltowanie ulicy Miarki. Burmistrz Miasta odniósł się 

do odpowiedzi radnego. Przedstawił, że skieruje temat na komisję gospodarki miejskiej aby 

komisja wybrała ulice które będą w pierwszej kolejności asfaltowane.  

 

4. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa Publicznego w Lędzinach  

oraz przygotowania służb ratowniczych do wakacji 2024 pod względem bezpieczeństwa 

 i przedstawienie wniosków stąd wynikających. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Zastępcy Komendanta nadkomisarzowi Dariuszowi Kasperek.  

 

Zastępca Komendanta omówił prezentację dotyczącą stanu bezpieczeństwa publicznego 

 w Lędzinach. Prezentacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny Paweł Wanot zadał pytanie w temacie miejsc gdzie pojawiają się problemy w związku 

z gromadzeniem się młodzieży. Zastępca Komendanta poinformował, że policja  

stara się działać w aspekcie monitorowania takich miejsc.  

 

Komendant Straży Miejskiej wypowiedział się w temacie braków w kadrze, 

przeprowadzonych interwencji oraz miejsc niebezpiecznych na terenie Lędzin. Przedstawił, 

że prowadzenie dokumentacji oraz postępowania, udział w interwencjach właściwie 

jednoosobowo było trudne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta podziękował Komendantowi Straży Miejskiej  

za współpracę oraz za zaangażowanie. 

 

Burmistrz Miasta Lędziny przedstawił że sprawność Straży Miejskiej przez ostatnie  

5 miesięcy była nikła ponieważ jednoosobowy można nie wiele zdziałać. Poinformował,  

że Straż Miejska ma jego pełne wsparcie.  

 

Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej wypowiedział się w temacie ilości członków, 

funkcjonowania w OSP Lędziny, organizacji wymiany międzynarodowej, wymiany 

samochodu ratowniczo-gaśniczego.  

 

Radny Paweł Wanot zadał pytanie w temacie organizacji wymiany międzynarodowej Polsko-

Niemieckiej, znalezienie funduszów w budżecie aby zrealizować wyjazd. 

 

Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej przedstawił, że potrzebują na organizację  

około 40 000,00 zł oraz otrzymali dotację od Państwowej Straży Pożarnej. Wymiana jest 

zgłoszona w formie prawnej do kuratorium przez portal baza wypoczynkowa.  

 

Burmistrz Miasta podziękował jednostce OSP za działania które sią prowadzone na terenie 

miasta Lędziny. Przedstawił, że ze strony Gminy będzie wsparcie dla obozu.  

 

 5. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Lędziny za 2023 rok. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że pełna wersja raportu znajduje się w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przedstawiła najważniejsze zagadnienia zawarte w raporcie o stanie gminy 

Lędziny za 2023 rok.  



 

a) Debata nad Raportem o stanie gminy Lędziny za 2023 rok; 

 

Przewodniczący Rady Miasta otworzył debatę nad raportem o stanie gminy Lędziny za 2023 

rok. Poinformował że, w wymaganym terminie nie wpłynęły zgłoszenia do udziału w debacie 

ze strony mieszkańców.  

 

Burmistrz Miasta wypowiedział się w temacie stanu budynków komunalnych, subwencji 

oświatowej, gospodarki odpadami komunalnymi, poprawy sytuacji finansowej miasta. 

Przedstawił że, pomimo nie pełnienia funkcji Burmistrza Miasta w 2023 roku ma nadzieję 

 na pozytywne głosowanie nad projektem uchwały.  

 

Radny Paweł Wanot wypowiedział się w temacie stanu budynków komunalnych, szkód 

górniczych w mieście.   

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 minut przerwy z powodów technicznych. 

 

Radny Paweł Wanot, Radny Bogusław Noras wypowiedzieli się w temacie stanu budynków 

komunalnych, strategii rozwoju miasta, odpadów komunalnych. 

 

 b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta 

Lędziny. 

 

Przewodniczący zakończył debatę nad raportem oraz poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/20/2024 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz Miasta podziękował radnym za podjęcie uchwały.  

 

6. Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu Miasta Lędziny 

za 2023 rok: 

 a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Lędziny za 2023 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego; 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że pełna wersja dokumentów znajduje się w Biuletynie 

Informacji Publicznej i aplikacji eSesja oraz przedstawiła najważniejsze zagadnienia zawarte 

w sprawozdaniach.  

 



 b) Przedstawienie opinii RIO do sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania 

budżetu miasta za 2023 rok; 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła opinię RIO do sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania 

budżetu miasta za 2023 rok. Opinia stanowi załącznik do protokołu.  

 

 c) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Burmistrza 

Miasta za 2023 rok; 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium Burmistrza Miasta za 2023 rok. Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

 d) Przedstawienie opinii RIO do wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię RIO do wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie absolutorium. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Lędziny wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Lędziny za 2023 

rok; 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Lędziny wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Lędziny za 2023 rok;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/21/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Skarbnik Miasta podziękował za podjęcie uchwały ponieważ umożliwi to zamknięcie ksiąg 

rachunkowych za 2023 rok.  

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium Burmistrza Miasta z tytułu wykonania 

budżetu miasta za 2023 rok. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący podał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium Burmistrza Miasta z tytułu wykonania budżetu 

miasta za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/22/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny  

z dnia 27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

 w Miejskim Żłobku w Lędzinach. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że zmiana wynikła ze względu kosztów artykułów 

spożywczych.  

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny z dnia  

27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim 

Żłobku w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/23/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą na okres 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały.  

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 



 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą na okres 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/24/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 z dotychczasowym najemcą na okres 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały.  

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą na okres 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/25/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2024-2034. 

 

Skarbnik Miasta zgłosiła autopoprawkę. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Głosowanie pozytywne.  

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Budżetu– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny zmian 

 w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2024-2034. 

 

W załączniku Wykaz przedsięwzięć do WPF proponuje się dokonać następujących zmian: 

 

Pozycja 1. 3 Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione  

w pkt. 1.1 i 1.2), z tego: 

1.3.1 - wydatki bieżące, w tym: 

 

Zadanie 1.3.1.3 „Opracowanie Gminnego Programu Rewitalizacji” 

Gmina Lędziny, przy wykorzystaniu środków zewnętrznych, zamierza przystąpić  

do rewitalizacji, tj. do przeprowadzenia procesu wyprowadzania ze stanu kryzysowego 

obszarów zdegradowanych, prowadzonego w sposób kompleksowy, poprzez zintegrowane 

działania na rzecz lokalnej społeczności, przestrzeni i gospodarki, skoncentrowane 

terytorialnie, prowadzone przez interesariuszy rewitalizacji na podstawie gminnego programu 

rewitalizacji (ustawa z dnia 09.10.2015r. o rewitalizacji, tj. Dz.U. z 2024r. poz. 278). 

W celu realizacji powyższego zasadnym jest zlecenie sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji, które realizowane będzie w latach 2024 i 2025. 

Dokument jest niezbędny w celu efektywnego pozyskiwania dostępnych funduszy 

zewnętrznych na realizację zadań w ramach przyjętego Programu. 

 

1.3.2 - wydatki majątkowe, w tym: 

Zadanie 1.3.2.11 „Modernizacja Pomnika Weteranów Powstań Śląskich przy ul. Lędzińskiej 

w Lędzinach” W związku z pracami nad modernizacją Pomnika Weteranów Powstań Śląskich 

w Lędzinach przy ul. Lędzińskiej proponuje się przedłużyć realizację zadania do roku 2025, 

wprowadzając limit wydatków na 2024 rok w kwocie 50 000,00 zł oraz na 2025 rok limit 

wydatków w kwocie 100 000,00 zł. 

 

Poinformowała, że to są zmiany które nie mają wpływu na budżet.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny  

na lata 2024-2034 wraz z pozytywnie przegłosowaną autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 



NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/26/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok: 

 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

 

I. Dochody 

 

1.Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 3 190,00 zł z tytułu wpływu środków  

za wykonanie podziałów geodezyjnych i założenie księgi wieczystej do postępowania w 

sprawie nabycia prawa u-żytkowania nieruchomości gruntowych przy ul. Gajowej, 

stanowiących własność Gminy Lędziny. 

2.Dział 750 Administracja publiczna 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 10 000,00 zł w związku z wpłatą 

rozliczenia podatku VAT za lata ubiegłe. 

3.Dział 851 Ochrona zdrowia 

Zmienia się klasyfikację planu dochodów dotyczącą rozliczenia dotacji za lata ubiegłe. Było: 

„Wpływy z rozliczeń zwrotów z lat ubiegłych”, 

winno być: „Zwrot niewykorzystanych dotacji oraz płatności”. 

4.Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 7 000,00 zł w związku z wpływem 

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Katowicach z przeznaczeniem na dofinansowanie wyjazdu śródrocznego uczniom klasy 

trzeciej Szkoły Podstawowej Nr 4 w ramach pobytu na tzw. ,,Zielonej Szkole”. 

 

II. Wydatki 

 

1.Dział 600 Transport i łączność – rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe 

1)Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 500,00 zł w związku 

 z zakończeniem realizacji zadnia inwestycyjnego „Budowa zatok przystanku autobusowego 

– ul. Lędzińska – Stadionowa”. 

2)Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 30 000,00 zł w związku rezygnacją 

z realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa zatoki przystanku autobusowego 

 – ul. Hołdunowska Pętla” w związku ze zmianą trasy przebiegu linii autobusowej.  

2.Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa – rozdział 70005 Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami 

Na wniosek Naczelnika Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 3 190,00 zł w związku z wykonaniem podziałów 

geodezyjnych i założenie księgi wieczystej do postępowania w sprawie nabycia prawa 

użytkowania nieruchomości gruntowych przy ul. Gajowej, stanowiących własność Gminy 

Lędziny. 



3.Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 70 000,00 zł w związku z koniecznością pilnej naprawy schodów do głównego 

wejścia w budynku szkoły zgodnie z zaleceniami wynikającymi z przeprowadzonego 

przeglądu budowlanego. 

4.Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80104 Przedszkola 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 17 200,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii elektrycznej 

oraz o kwotę 3 300,00 zł z przeznaczeniem na przeprowadzenie szkoleń pracowniczych  

w zakresie BHP i pierwszej pomocy. 

5.Dział 852 Pomoc społeczna – rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę (-) 14 000,00 zł z oszczędności powstałych na wypłatę dodatków 

mieszkaniowych. 

6.Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – rozdział 85412 Kolonie i obozy oraz inne 

formy wypoczynku dzieci i młodzieży szkolnej, a także szkolenia młodzieży 

Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 7 000,00 zł w związku z wpływem środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach z przeznaczeniem na dofinansowanie 

wyjazdu śródrocznego uczniom klasy trzeciej Szkoły Podstawowej Nr 4 w ramach pobytu 

 na tzw. ,,Zielonej Szkole”. 

7.Dział 855 Rodzina– rozdział 85504 Wspieranie rodziny 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę (-) 508,00 zł z oszczędności powstałych na Zakładowym Funduszu 

Świadczeń Socjalnych. 

8.Dział 855 Rodzina– rozdział 85508 Rodziny zastępcze  

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 14 508,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych  

z opieką i wychowaniem dzieci przebywających w pieczy zastępczej. 

9.Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego rozdział 92195 Pozostała działalność 

Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 50 000,00 zł na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: Modernizacja Pomnika Weteranów Powstań Śląskich przy 

 ul. Lędzińskiej w Lędzinach”. W związku z pracami nad modernizacją pomnika proponuje 

się przedłużyć realizację zadania do roku 2025, wprowadzając tym samym zadanie 

 do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

III. Rachunek dochodów własnych 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie 

dochodów i wydatków wydzielonego rachunku dochodów własnych o kwotę 400,00 zł 

 w związku z otrzymaną darowizną finansową na zakup materiałów i wyposażenia. 

 

Radny Paweł Wanot zgłosił wniosek oraz uzasadnił go. 

 

Radna Prawny poinformował że, inicjatywę budżetową w tym zakresie ma Burmistrz Miasta. 

Radny Paweł Wanot przedstawił że, on prosi o przerwę w celu przygotowania zmian w tym 

zakresie przez Burmistrza Miasta. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił, że prosi o zaufanie w tym temacie. Poinformował, że jeżeli 

będzie konieczność to zostanie zwołana sesja nadzwyczajna.  



 

 Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek. 

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Pawła Wanota o przerwanie obrad sesji oraz kontynuację w innym 

terminie celem przygotowania zmian w zakresie dofinansowania OSP Lędziny w celu 

organizacji wymiany międzynarodowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (4) Bogdan Kupczyk, Bogusław Noras, Jerzy Trojnar, Paweł Wanot 

PRZECIW (9) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Monika Mazgaj, Bogdan Radoń, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/27/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że na posiedzeniu 

komisja po przeanalizowaniu petycji, wypracowała projekt uchwały. Odczytał uzasadnienie 

do projektu uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer IV/28/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 



13. Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

06.02.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

06.02.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Ireneusz Kokosiński 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty. 

 

14. Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXIX Sesji Rady Miasta z dnia 29.02.2024 r. oraz 

kontynuacji z dnia 11.03.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXIX Sesji Rady Miasta z dnia 29.02.2024 r. oraz 

kontynuacji z dnia 11.03.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty. 

 

15. Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXX Sesji Rady Miasta z dnia 28.03.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXX Sesji Rady Miasta z dnia 28.03.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (12) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan Radoń, Jerzy 

Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty. 

16. Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

02.04.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 

02.04.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan Radoń, Jerzy 

Trojnar, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty. 

 

17. Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXXII Sesji Rady Miasta z dnia 25.04.2024 r. oraz 

kontynuacji z dnia 29.04.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z posiedzenia CXXII Sesji Rady Miasta z dnia 25.04.2024 r. oraz 

kontynuacji z dnia 29.04.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogdan Radoń, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Anna Adamczyk, Bogusław Noras, Jerzy Trojnar, Edward 

Urbańczyk 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty. 

 

18. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miasta z dnia 06.05.2024 r. 

 



Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miasta z dnia 06.05.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

Protokół został przyjęty. 

 

19. Przyjęcie protokołu z II Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 10.05.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z II Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 10.05.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty. 

 

20. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miasta z dnia 27.05.2024 r. 

 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod glosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miasta z dnia 27.05.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) 

 Grzegorz Berger, Mariusz Prasak 

 

Protokół został przyjęty.  

 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 



 

Brak interpelacji i zapytań. 

 

 22. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Brak wniosków oraz oświadczeń.  

 

 23. Komunikaty i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu mieszkance.  

 

Mieszkanka wypowiedziała się w temacie: 

• udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta, 

• ulicy bocznej Hołdunowskiej, 

• problemów na ulicy Zawiszy Czarnego, 

• ulg dla mieszkańców, 

• dokończenia ulicy Spacerowej. 

 

Burmistrz Miasta poprosił o zaufanie w ww. tematach oraz krótko odniósł się do poruszonych 

tematów. Wiceprzewodniczący Bogdan Radoń poinformował, że problem ulicy bocznej 

Hołdunowskiej pojawił się na spotkaniu z mieszkańcami. Wywiązała się w tym temacie.  

 

Przewodniczący odczytał pismo Ochotnicza Straży Pożarnej w Lędzinach dotyczące 

dofinansowania wymiany międzynawowej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu mieszkańcowi. 

 

Mieszkaniec zgłosił wniosek o ustanowienie hymnu miasta. Burmistrz Miasta przedstawił,  

że to jest dobry pomysł.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przedstawiła informację o szkodach górniczych 

spowodowanych obecnym wydobyciem oraz o zalewaniu budynków, budowie asfaltowni. 

Zaproponowała aby połączyć te tematy na komisjach i zaprosić przedstawicieli.   

 

Radny Paweł Wanot odniósł się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącej Rady Miasta  

w temacie rozwiązania problemów.  

 

 24. Zakończenie. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył o godzinie obrady IV Sesji 

Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady IV Sesji Rady Miasta IX Kadencji” 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

https://www.youtube.com/watch?v=3akiNI1yniQ  

 

https://www.youtube.com/watch?v=3akiNI1yniQ


Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  

Edward Urbańczyk   

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


